
Zápis č. 2/2024
z online jednání VÝKONNÉHO VÝBORU ČSS, z.s.

dne 29. 5. 2024

PŘÍTOMNI
Adam Cipro, Petr Černoch, Vlastimil Zrůst, Jiří Materna, Roman Gronský, Antonín Vaštík,
Milan Suntych, Břetislav Putna, Karel Borůvka, Milan Nepejchal (zástupce za Jana
Videckého) , Jaromír Zetek, Jaroslav Frýda, Roman Blažíček, Petr Luštický, Petr Voldán,
později se přihlásil Petr Hrdlička (cca 12:25)
S hlasem poradním: Jiří Koukal, Sára Baumgartnerová

OMLUVENI
Ivan Hermel, Petr Tarant, Pavel Šlechta, Petr Hrbek, Jaroslav Havel, Jan Fidler

HOSTÉ
Josef Forman (k bodu Obsazení pozice předsedy STK)

PROGRAM

1) Zahájení, schválení programu a hostů
2) Informace z Prezidia ČSS, z.s.
3) Personální informace
4) Informace ze sekretariátu
5) Účetní závěrka 2023
6) Rozpočet 2024
7) Broková střelnice v Brně
8) Založení s.r.o.
9) Obsazení pozice předsedy STK
10) Informace z komisí VV
11) Různé

Jednání Výkonného výboru ČSS, z.s. (dále jen VV) bylo zahájeno v 10:02 za přítomnosti 15
členů VV s hlasem rozhodujícím, VV je usnášeníschopný.

1. SCHVÁLENÍ PROGRAMU A HOSTŮ
● Hlasování o schválení hosta pana Josefa Formana.

Hlasování: Pro: 11, proti: 0, zdrželi se: 4

● Hlasování o změně programu VV - přesunutí bodu 9 na bod 2.
Hlasování: Pro: 12, proti: 0, zdrželi se: 3



2. OBSAZENÍ POZICE PŘEDSEDY STK
● Aktuálně není obsazen post předsedy STK a z dlouhodobého hlediska je problém

především s vydáváním směrnic na závody a se schvalováním rekordů. ČSS proto
vyzval členy VV aktualizovanou pozvánkou, aby zvolili předsedu, a případně, aby si
komise kooptovala nového člena.

● Proběhla diskuze o možnosti kooptace nového člena a volbě předsedy. Problémem
je absence vhodných kandidátů.

● Pan Zrůst doporučuje kooptovat pana Formana.
● Pan Suntych informoval VV, že obdržel zprávu od pana Josefa Formana, že se

připojí zpět na online jednání v 11:30, momentálně nemůže být přítomný.

2. INFORMACE Z PREZIDIA ČSS, z.s.

● Prezidium kooptovalo na pozici člena Prezidia dva nové členy, pana Romana
Blažíčka, který se podílí na spuštění plzeňské střelnice, pomáhá ČSSu s
manažerskými činnostmi, řídí vývoj webu ČSS, pomáhá zajišťovat sponzory a pana
Petra Luštického, jakožto vedoucího brokového RSCM, s nímž má ČSS dobré
zkušenosti.

● Prezidium hlasovalo o provozovateli plzeňské brokové střelnice a dohodlo se, že ji
bude spravovat SSK Dukla Plzeň.

● Proběhlo sdělením, že pan Priščák na vlastní žádost rezignoval z pozice člena
Prezidia.

● Prezidium bylo informováno o stavu účetní závěrky.

3. PERSONÁLNÍ INFORMACE

● Ve zkušební době byl ukončen pracovní poměr pana Kamila Hýbnera. Na pozici
finanční manažerky nastoupila dne 18. 4. paní Eva Lébrová.

● Do ČSS nastoupila od 1. 5. na pozici tajemníka slečna Sára Baumgartnerová.
● Do ČSS nastoupila na pozici PR a marketing manažera slečna Klára Tonková.
● Do ČSS nastoupil pan Luboš Rychlík jako trenér RSCM HK skeet.
● ČSS má nového zbrojíře a to pana Ivana Hermela.

4. INFORMACE ZE SEKRETARIÁTU

● ČSS dostal rozhodnutí s konečnou částkou dotací od NSA. NSA avizovala meziroční
navýšení, konečná částka, kterou ČSS obdržel, toto ovšem nereflektuje tak, jak jsme
očekávali. Pan Cipro upravil žádost, na základě které nám NSA mohla vyplatit
dotace.

● V průběhu května se předala agenda od paní Zámyslické nové tajemnici slečně Sáře
Baumgartnerové.

● Došlo k přechodu na novou členskou evidenci a s tím je spojený nový vzhled
členských průkazek. Do budoucna budeme řešit, jak proběhne obměna průkazek
všech členů.



● Byla obnovena pracovní skupina k přípravě stanov. Právní kancelář CS Partners
připraví ve spolupráci s pracovní skupinou první verzi stanov, termín je zhruba v
polovině prázdnin. Tato verze pak bude prezentována na Valných hromadách
krajských sdružení. Řádný sjezd byl měl být v srpnu 2025 a nejpozději v únoru roku
2025 musí proběhnout mimořádný sjezd.

● Je nutné revidovat dokumenty BOZP, evidenci práce (DPP i HPP) a sjednotit
pracovně právní dokumenty.

● Na brokové střelnici v Plzni bude i nadále zajišťovat technické a organizační
záležitosti SSK Dukla Plzeň, provozovatelem zůstává ČSS. ČSS připravuje žádost o
udělení výjimky, aby zde bylo možné střílet olověným střelivem.

● Informace k organizaci Mistrovství Evropy Běžící terč
● Jsou zpracované general information a zaslané ESC ke schválení, ESC

informace pak vyvěsí na svých stránkách.
● Termín pro předběžně přihlášky je stanovený na 26.6 a pro finální přihlášky

27. 7.
● V první půlce června proběhne další organizační schůzka, kde se budou řešit

hotely, medaile, atd.
● Pan Suntych (předesa KR) sdělil, že zatím není zajištěný dostatečný počet

rozhodčích a stále shání další.

5. ÚČETNÍ ZÁVĚRKA 2023
● ČSS pravděpodobně nestíhá včas zpracovat účetní závěrku. Na Finanční úřad

bude podána žádost o prodloužení lhůty k podání daňového přiznání z příjmu
právnických osob.

● Problémy, které brání uzavření účetnictví za rok 2023:
● Inventury - Nebyly administrativně uzavřené inventury za rok 2022. U

vyřazených položek nemáme doklady o odkupu, vyřazení nebo likvidaci. U
převedeného materiálu nemáme převodky. Vedoucí RSCM nepřesně
zpracovávají inventurní protokoly, protože nedostali přesné informace, jak
postupovat při vyřazování majetku.

● Platby, ke kterým nebyly doloženy účetní doklady - jedná se o zhruba
200 položek, zhruba polovina je v tuto chvíli paní Evou Lébrovou dohledána a
z naší strany doložená, na ostatních se pracuje. Ne všechny nespárované
položky jsou chybou ČSS, 22hlav i ČSS dohledává spoustu dokladů, které
byly již byly firmě 22hlav předány, ale ti je nezaúčtovali, nebo zaúčtovali
chybně.

● Zahraniční cesty - Pan Král i 22hlav mají chybně uzavřené zahraniční cesty,
v roce 2023 jich celkově proběhlo 52, 22hlav považuje pouze 10 cest za
uzavřené a i v těch zpětně ČSS při kontrole nachází chyby.

● Pokladny - Chybí doklady k pokladně tajemníka 10-11/2023, 22hlav nám
tvrdilo, že nedostali doklady za období 9-11/2023, následně doklady za září
na jejich straně našly, zbytek ne. Ostatní problémy v pokladnách souvisí se
zahraničními cestami, které nejsou uzavřené.



● Sklady - Řešíme rozdíl mezi dotačním a účetním pohledem na spotřebu
materiálu, který způsobil nejasnosti ve skladových zásobách nábojů. Bude
nutná změna metodiky ČSS - vydávání v roce, kdy bylo nakoupeno.

● Příklady problémů s účetní firmou:
● Nemají zpracované doklady předávané v průběhu roku 2023 (i z února 2023)

a to i doklady, které jim předal pan Král v rámci pěti měsíců svého pracovního
úvazku v ČSS.

● Chtějí po nás naskenovat doklady, které u sebe měli nezpracované skoro rok
- převzali jsme si je zpátky.

● Spousta dokladů k zahraničním cestám, které mají naskenované a označené,
nejsou zaúčtované a spárované s platbami, paní Eva Lébrová pak zbytečně
dohledává dle tabulky.

● Proběhla diskuze ke kvalitě práce účetní firmy, je třeba podle smlouvy zjistit, na co
máme nárok a za co firma 22hlav nese odpovědnost. Od začátku jsme s nimi měli
nastavit lepší spolupráci, přemýšlíme, jak to optimalizovat do budoucna, jelikož to
přináší obrovské vícenáklady. Primárně ČSS musí dokončit účetní závěrku.
Vzhledem k množství problémů vyplynulo z diskuse, že možným řešením je s firmou
22hlav ukončit spolupráci ke konci roku v rozsahu běžného účetnictví a nadále u nich
poptávat pouze služby k účetní závěrce za rok 2024.

● Pan Koukal uvedl, že na 11. 6. mají naplánovanou kontrolu účetnictví za rok 2023 v
prostorách účetní firmy.

● Pan Zetek vznesl dotaz, zda pozdní podání daňového přiznání může nějak
negativně ovlivnit dotace NSA. Odpověď - Ne, vyúčtování dotací už proběhlo v
polovině února.

6. ROZPOČET 2024

● Prezidium obdrželo návrh rozpočtu od pana Cipra. Budou zapracovány připomínky a
rozpočet bude předložen ke schválení VV.

7. BROKOVÁ STŘELNICE V BRNĚ

● Bez problémů proběhlo 1. kolo brokového KZR pod vedením pana Miroslava
Ondráka - nového manažera brněnské střelnice.

● ČSS bude zvažovat případný přesun KZR z Plzně do Brna kvůli nedostatku času na
přípravu a vyzkoušení střelnice a zákazu střelby olověnými náboji.

● ČSS řeší s Českomoravskou mysliveckou jednotou a Jihomoravským krajským
sdružením postoupení pronájmu domu s šatnami z JMKS na ČSS. ČSS vstoupil do
jednání o ceně za pronájem budovy. Součástí jednání je také možnost pronájmu 100
metrového střeleckého tunelu pro komerční využití.

● ČSS řeší s Olympem cenu za pronájem vrhaček v majetku Olympu.
● ČSS vyzval střelce, aby se přihlásili o nárok na terče Jihomoravského krajského

sdružení - správce střelnice eviduje nároky žadatelů, výzva platí do konce června.



● Pan Zetek vznesl dotaz ohledně aktuálního stavu trestního řízení neoprávněného
čerpání z dotací a vyčerpaných peněz na výstavbu kulové střelnice Pan Cipro
odpověděl, že ČSS zaslal odpovědi na doplňující otázky Policie, ale přesnější
informace o aktuálním stavu pan Cipro nemá k dispozici. K tomuto dění se vyjádřil
pan Borůvka.

8. ZALOŽENÍ s.r.o.

● 22hlav opakovaně prověřovalo, co vše spadá konkrétně pro naši sportovní
organizaci do výpočtu obratu, abychom se nestali plátci DPH. Firma 22hlav tvrdí, že
že většina plnění do výpočtu obratu nespadá a proto odpadl důvod pro rychlé
založení s.r.o.

● Na jednání Prezidia byla odsouhlasena potřeba získání oficiálního stanoviska v této
věci od 22hlav a CEG (nezávislá účetní firma).

● Bylo sděleno, že založení s.r.o. dává smysl ve věci oddělení komerční a svazové
činnosti Proto je založení pouze odloženo na podzim.

9. OBSAZENÍ POZICE PŘEDSEDY STK

● Proběhla rozsáhlá diskuze k fungování STK, správném postupu volby předsedy a
kooptace členů a absenci vhodných a ochotných kandidátů.

● Slečna Baumgartnerová rozešle všem členům VV a členům STK výzvu k zaslání
kandidátů na předsedu STK a na dalším jednání VV se zvolí předseda STK.

10. INFORMACE Z KOMISÍ VV

Informace z KBS

● Proběhlo hlasování o změně pana Zvolánka jakožto člena brokové komise za pana
Dolečka jakožto státního trenéra.

Hlasování: Pro: 14, proti: 0, zdrželi se: 1

Pan Grónský je od 11:55 do konce jednání omluven z jednání.

Informace z KŘR

● Byla schválena nominace na OH a bude zveřejněná tisková zpráva.
● ČOV poskytl ČSS příspěvek 100 000 Kč za každé účastnické místo na přípravu

sportovců na OH.



11. RŮZNÉ

Pan Vaštík se zeptal na postup při vracení startovného za kulové KZR/KSZ. Odpověď - Na
webových stránkách ČSS bude zveřejněn postup pro vrácení startovného.
Dále pan Vaštík informoval o stížnosti na prováděcí směrnici na KZR, slečna
Baumgartnerová reagovala, že vydání směrnice ke KZR je působnosti STK a proto jsme
fungování STK zařadili jako z jeden bodů na dnešní jednání. Dalším bodem byla připomínka,
že stále chybí prováděcí směrnice z Českého poháru mládeže, dále jen “ČPM”. Pan Putna
poslal podklady za SMK, členové se k nim vyjádřili, ale směrnice není nikde k dispozici.
Slečna Baumgartnerová odpověděla, že pokud již mají směrnici hotovou, není problém ji na
webových stránkách ČSSu zveřejnit.
Pan Vaštík dále informoval, že Zlínské Krajské sdružení bude mít školení rozhodčích B a C,
pokud by někdo měl člena, který by si to chtěl rozšířit, tak se mohou přihlásit přes pana
Petra Mrázka, jehož kontakt je na stránkách. Momentálně mají volná 2-4 místa, cena je 650
Kč a školení bude probíhat v Březolupech, termíny sdělí pan Petr Mrázek.

Pan Voldán - přednesl informace o průběhu přípravy Letní Olympiády Dětí a Mládeže a
vznesl dotaz, zda by na Olympiádě Dětí a Mládeže byla možná účast státních trenérů, nebo
sportovního ředitele ČSSu pana Adama Cipra a PR manažerky, pro využití pro případné
moderování v televizi. Pan Adam Cipro odpověděl, že PR manažerka s účastí počítá a že po
návratu s ME probere účast na těchto závodech i s paní Lucií Veverkovou a státními trenéry,
kdo by se tam mohl dostavit.

Pan Zetek navázal na písemný dotaz pana Zrůsta, kdy se dozví částky příspěvků pro
Krajská sdružení (podíl ze zaplacených členských příspěvků) a kdy budou vyplaceny. Pan
Cipro odpověděl, že nyní nejsme schopni říci, kdy k vyplacení dojde,v minulosti bylo
vyplaceno vždy až po obdržení dotací od NSA.

Pan Borůvka vznesl dotaz, zda Jihomoravské krajské sdružení letos obdrží příspěvky pro
Krajská sdružení (podíl ze zaplacených členských příspěvků) a následně na toto téma
proběhla diskuze. Pan Petr Černoch uvedl, že o nevyplacení příspěvků rozhodlo prezidium.
Další kroky v této věci řešíme s právními zástupci ČSS.

Pan Adam Cipro se ve 13:03 omluvil z jednání, jelikož musel jít řešit urgentní problémy ohledně
družstev a členů. Z jednání se následně odpojil a nechal pokračovat bod “různé”.

Pan Černoch informoval, že poslal emailem panu Adamovi Ciprovi tabulku výdajů, kterou
revizní komise označila jako pochybné jako využití peněz na výstavbu kulové střelnice.
Pokud by některý z členů VV měl o tuto tabulku zájem, pan Černoch mu ji pošle.



Pan Koukal požádal členy VV, o diskuzi na téma možného nového systému hodnocení
klubu pro práci s mládeží, jež by bylo dalším bodem jednání. V následné diskuzi bylo
potrvzeno, že je to plně v gesci SMK, která VV předkládá konečný systém hodnocení. Pan
Putna reagoval, že toto v SMK dříve řešili bez shody na úpravě, ale požadoval na další
jednání VV pozvání pana Šaška, který by se systémem hodnocení VV seznámil. Informoval
také ohledně tvorby prováděcích směrnic k závodům, jež má ve statutu STK a s níž po
odchodu pana Bittnera spolupráce vázne. Pan Putna vloni směrnice připravil a rozeslal je
všem členům SMK komise od nichž dostal další podněty jež zpracoval. Znovu směrnice
všem pošle, nicméně upozorňuje, že ve statutu komisí je tato agenda v rámci STK a byl by
rád za narovnání.
Pan Putna informoval VV o proběhlém školení trenérů kategorie C (včetně brokových
trenérů na žádost sportovního ředitele pana Adama Cipra), celkem se jednalo o 15 lidí. Na
školení se podíleli dva kraje a to Západočeský a kraj Severomoravský. Dále navrhl, aby
organizaci školení převzal nějaký zaměstnanec ČSS.
Pan Putna dále přednesl stížnosti na organizaci druhého kola Českého poháru mládeže v
Karlových Varech.Týkaly se fungování rozhodčích, sčítání výsledků nebo vysokých teplot na
vzduchovkové střelnici (dvěma střelcům se udělalo nevolno) a ČSS by toto měl v budoucnu
řešit. Následně proběhla debata o možnostech řešení a Sára Baumgartnerová reagoval, že
se organizací závodů ČSS bude podrobně zabývat po srovnání účetnictví a účetní závěrky.

Pan Suntych za komisi rozhodčích informoval, že se táhne překlad pravidel, který je
technicky hotový, jsou hotové pušky, pistole všeobecné i broky, ale není to graficky
upravené, tak aby to bylo publikovatelné, slečna Baumgartnerová nabídla v této věci pomoc
pracovníků kanceláře ČSS. Dále sdělil, že o problémech s rozhodčími v Karlových Varech
také slyšel, komise rozhodčích se zapojí do řešení situace, problémem je, že lokální
rozhodčí si nominují pořadatelé jednotlivých kol, především kvůli nákladům. Nakonec pan
Suntych podal námět VV k zamyšlení a to ohledně rozhodčích a zkoušek pro historiky, kdy
by rád oddělil rozhodčí historických zbraní podobně jako jsou oddělení rozhodčí brokoví.Pan
Suntych to má předjednané s panem Formanem i s ostatními historiky.

Pan Luštický poděkoval panu Putnovi za školení trenérů, z
Královehradeckého kraje tam měli trenéry dva. Dále zmínil, že na brokových závodech mají
obrovské problémy se zajištěním kvalifikovaných rozhodčích, situace je čím dál horší a
stejně jako v ostatních disciplínách jsou rozhodčí poměrně pokročilého věku a mladých moc
není. K tomu se vyjádřil pan Suntych.

Pan Blažíček - je nezbytné se více soustředit na strukturu organizační strukturu tak, aby
došlo k zefektivnění práce,



Slečna Baumgartnerová - V pondělí 3. 6. bude zadaný příkaz k proplacení cestovních
náhrad za účast na jednání VV, který se uskutečnil v únoru. Předpokládaný termín příštího
jednání VV bude v termínu kolem 1. - 3. 7.

V Praze dne 4. 7. 2024 Ivan Hermel
prezident ČSS, z.s.

Zapsala: Sára Baumgartnerová, tajemník ČSS, z.s.


